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Ten huize van … 

 
Deze maand zijn we op de babbel gegaan bij Simonne Dewaele die 

sinds 1954 deel uitmaakt van de Biest. Een vrouw met een levensverhaal 

over leven en overleven toen en vandaag. 

 

 

Simonne, je bent 

geen geboren 

Biestenaar. 

Ja, dat klopt.  

Ik ben afkomstig 

van Wortegem. 

Mijn ouders woon-

den op een grote 

boerderij en mijn 

moeder heeft acht-

tien kinderen op de 

wereld gezet.  

Van een kroostrijk 

gezin gesproken, 

nietwaar? 

 

 

 

Veel tijd om school te lopen was er zeker niet ? 

Bij manier van spreken, van ‟t moment dat je kon lopen werd je inge-

schakeld. Er was altijd wel een „werkske‟ dat je aankon. Ik heb tot mijn 

veertiende school gelopen op de gemeenteschool. Dat was dan het ze-

vende en het achtste „studiejaar‟. Ik denk dat er toen een wet gestemd 

was dat men tot zijn veertiende school moest lopen. 

 

Simonne, na je veertiende ben je gaan werken. 

Ik ben gaan „dien‟n‟ (huismeid) bij de kloosterzusters in Deerlijk. Ik ben 

daar maar een jaar gebleven om dan ergens te gaan werken in een gezin 

dicht bij de Franse grens. Alle conversatie verliep in het Frans, in ‟t begin 

liep dat moeilijk maar als je niets anders hoort dan leer je vlug een taal. 

De verloning was niet slecht, vierhonderd frank per maand was goed be-

taald. Maar ja, we werkten van zes uur ‟s morgens tot acht uur in de 

avond. Weekdag, zondag. Op zondag hadden we twee uur vrij om naar 

de „messe‟ (H. Mis) te gaan en dan snel weer aan het werk. Er liep daar 

ook een hovenier rond. En die gast maakte wat „avances‟ naar mij, maar 
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ik moest daar niet van weten en hij was daarbij veel te oud voor mij en … 

hij kon met zijn handen niet van mij blijven. Niet gelaten, Simonne nam 

haar valies en trok richting Wortegem. Thuis werd ik niet onmiddellijk 

met open armen ontvangen, mijn broers zeiden dat ik dat verhaal zeker 

niet aan moeder mocht vertellen, dat zou een schande voor de familie 

betekenen. Dus zat er niets anders op dan terug te keren bij „meneer en 

madam‟. „Dien oude zot‟ (de hovenier) dacht dat ik terug kwam voor hem 

en een paar weken later ben ik definitief afgetrapt met als voorwendsel 

dat ik verschrikkelijke buikpijn had. Thuis gekomen, het verhaal nog 

steeds niet durven vertellen aan mijn moeder, ging mijn moeder met mij 

naar de dokter voor die zogenaamde hevige buikpijn. Resultaat, Simonne 

werd geopereerd aan „haren appendesiet‟ (appendix) die in feite nooit 

pijn heeft gedaan. 

 

Je bent gehuwd, Simonne, en je geluk gaan beproeven in Frank-

rijk ? 

Je mag dat zo niet zien, het waren de oorlogsjaren, 1943.  Werk was er 

niet of het was bij de boeren in Noord-Frankrijk. We waren daar „contre 

boer‟ op een grote boerderij in een dorpje nabij Laon. Vóór onze hoeve 

had „den Duits‟ een kamp opgericht waarin alle werkweigeraars verza-

meld werden om dan van daar naar de boerderijen in de omgeving uitge-

stuurd te worden. Ik ben daar ook bevallen van mijn eerste kind. Toen 

men mij met de auto naar het hospitaal bracht voor de bevalling reed 

deze lek. Niemand was bereid om ons te helpen met als gevolg dat ik 

mijn eerste kind in de auto „kocht‟. Je moet je dat eens voorstellen, je 

eerste kind, je weet als jong meisje nog van „toeten nog blazen‟ en je 

brengt daar alleen je kind op de wereld. Je ligt daar in het bloed, je kind 

tussen je benen en dan die nieuwsgierige ogen op je gericht. Je moest 

eens weten hoe beschaamd ik me toen op dat moment gevoeld heb voor 

… eigenlijk de normaalste zaak van de wereld.  Nadien zijn we naar „de 

Walen‟ (Wallonië) getrokken op een kleine hoeve. We hadden wel de toe-

zegging gekregen dat we op een uitbreiding van tien hectaren konden 

rekenen, maar daar is nooit iets van in huis gekomen. 

 

In 1954 neergestreken op de Biest, hoe zag die er toen uit ?  

Denk de „autostrade‟, de ring en alle wijken weg. De kerk en de school 

stonden er nog niet. Er was een zavelput waar men met grote camions 

zavel kwam scheppen. Je had de Bieststraat die doorliep tot aan de Ko-

renbloem en hier en daar kwam daar een wegel op uit. Dat was het zo-

wat. 
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Je bent zelf moeder van 10 kinderen. 

Ja, dat klopt. Als je dat gaat schrijven in ‟t Biesteneirke dan zullen er veel 

jonge mensen zeggen hoe is dat toch mogelijk. Maar ja, dat was de nor-

maalste zaak, de middelen waarover men vandaag beschikt bestonden 

niet. Je was een vrouw die rap aanpakte of een vrouw die niet rap aan-

pakte en dat was zowat de enige verklaring. Hard werken was het om de 

kroost groot te brengen. Het hof, de moestuin, het kleinvee, wassen en 

plassen en de „menage doen‟. Iedere vrijdag bakte ik 13 boerenbroden, 

één beste brood voor op zondag en bij een kermis werd een rozijnen- of 

een boterbrood meegebakken. Achteraf sta je soms versteld hoe we dat 

allemaal deden, we waren het gewoon van „kleins af‟ en er zat niemand 

achter ons. Vandaag noemen ze dat stress, niemand heeft tijd of maakt 

tijd voor elkaar. Vroeger zochten buren elkaar op, een handje toesteken, 

vragen of je niks tekort kwam. Was dat wel zo, dan gaven ze je spontaan 

wat aardappelen, kleren of soms wat geld. Men durfde te delen met wie 

het nodig had. Zouden ze dat vandaag nog doen?   Pas op, ‟t is niet al 

slecht en er zijn nog „goe‟ mensen ook. Er komt hier nog alle dagen een 

buurvrouw binnen om te zien hoe het met mij is of om te vragen wat ik 

nodig heb of om gewoonweg een babbeltje te slaan.  

 

Simonne, vele Biestenaars kennen je als een gelovige vrouw. 

Ja, dat kan. Ik ben daar ook niet beschaamd over, integendeel. Tot voor 

een paar jaar trok ik dagelijks met de fiets naar de ochtendmis. Ik laat 

iedereen vrij in zijn overtuiging en zal daar zelfs nooit over discussiëren, 

maar ik putte daar de kracht uit om verder te doen. Weet je, tot mijn 

veertiende liep ik iedere ochtend een half uur ver om de ochtendmis bij te 

wonen. Ik moest dat van mijn moeder. Vader had graag gehad dat één 

van zijn kinderen geestelijke werd. Op iedere grote hoeve was er wel al-

tijd één van de kinderen die pastoor of non werd. „k Moet ook eerlijk be-

kennen dat die gedachte een tijd in mijn hoofd gespeeld heeft, maar na 

mijn verblijf in het klooster van Deerlijk had ik genoeg gezien. Het klas-

severschil was daar ook zichtbaar en ik heb er daar meer zien huilen dan 

lachen. Even verduidelijken, ik spreek hier over een periode van zeventig 

jaar geleden. 

 

Simonne, hou je sterk, bedankt voor deze aangename babbel. 
      

De reporter met Christiane, de buurvrouw 
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Afsprakennota i.v.m. Hoogmolenstraat goedgekeurd 

 

De gemeenteraad heeft op dinsdag 3 februari de af-

sprakennota van 17/12/2009 met Intercommunale 

Leiedal goedgekeurd met betrekking tot het „RUP 10.1 

Hoogmolenstraat – Waregem‟.    

Het betreft de herbestemming van de oude bedrijfssite Bekaert van 

zone voor milieubelastende industrie in het gewestplan naar een minder 

belastende bestemming voor de omgeving.   

Ramingsbedrag : € 21744.65. 

De regularisatie van de grond m.b.t. het wijklokaaltje zal gebeuren in een 

afzonderlijk RUP (wellicht meer hierover tijdens de volgende gemeente-

raad). 

Ter info : Wat is een RUP?  

Het decreet op de Ruimtelijke Ordening (18 mei 1999) bepaalt dat het 

vroegere systeem van gewestplanwijzigingen vervangen wordt door zo-

genaamde Ruimtelijke Uitvoeringsplannen (RUP's). Een RUP is een 

plan waarmee de overheid in een bepaald gebied de bodembestemming 

vastlegt. Voor alle percelen in een bepaald gebied wordt zo heel duidelijk 

wat er kan en wat niet.  

Bart Kindt, gemeenteraadslid 

 

Wist u ? 

 dat Bart Kindt aangesteld werd als bestuurder in het sectorcomité 

van Gaselwest ? 

 dat onze pastoor, E.H. Luc Goethals, binnenkort zijn gouden pries-

terjubileum viert ? 

 dat na het schoolfeest op de Biest een nieuwe taxidienst werd in-

gevoerd. 
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vzw Ouderraad Biest-Jager nodigt u graag uit naar 

zijn jaarlijkse activiteiten : 

 

kaartavond 
 

 

 

op vrijdag 12 maart  

vanaf 19u  

in S.O.B. „de roose‟ 
 

 

 

 

etentje  

 
op zaterdag 27 maart  

vanaf 19u  

in de ”nieuwe“ parochiale zaal op de Jager 
 

met kinderanimatie voor alle kinderen tot & met 6de leerjaar. 

 

  
 

kaartverkoop :  
 Don Boscoschool : 056/60.39.41 

 Vandenbroucke Kathleen : 0472/64.33.74 
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 Lidy’s tip 
 

Speculaaskoekjes 
 
200 gr zelfrijzende bloem, 125 gr bruine suiker, 
100 gr boter, snuifje zout, 10 gr speculaaskruiden, 2 lepels 
melk, 20 gr amandelpoeder. 
 
Kneed de bloem, de suiker, de boter, het zout en de spe-
culaaskruiden door elkaar en voeg er de melk bij.  
Kneed alles tot je een soepele deegbal krijgt, zet de deegbal afgedekt in de 
koelkast. Rol de volgende dag de deegbal uit op een met bloem bestrooid 
werkblad tot je een plak deeg krijgt van 1 cm dik.  Druk koekjes uit het deeg 
met kleine vormpjes of met een glas en leg ze op een bakplaat met bakpa-
pier. Laat bakken in een voorverwarmde oven, ongeveer 30 minuutjes op 
170° C. De speculaaskruiden zijn verkrijgbaar in kruidenwinkels. 

         Lidy 
 
 
 

   

Het groene hoekje 

 
In maart begint de tuingrond na de natte winterperiode stilaan 
op te drogen. Tijd dus om de bloemborders op te ruimen en 
klaar te maken voor het nieuwe tuinseizoen.  
Restanten van vaste planten van het vorige tuinseizoen knip 
je vlak boven de grond of boven de jonge, nieuwe scheuten 
af.  
Je kan nu compost of mest in de tuingrond verwerken.  
 
Ook in de maand maart kan je het winterdek afnemen van de 
planten die het nodig hadden. Zo wennen de planten alvast 
aan de buitentemperatuur en zullen ze niet te vroeg uitlopen.  
Bij gevaar voor late nachtvorst moet je het winterdek weer tijdelijk aanbren-
gen. 

 
De tuinman 
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Aankomstlijn ‘Dwars door Vlaanderen’ op de Biest ! 
 

Door de aanleg van de nieuwe rotonde aan het Jeugdcentrum zag de or-

ganisatie KSV Waregem Vooruit  zich genoodzaakt om de aankomst van 

de wielerklassieker Dwars door Vlaanderen – op 24 maart – te verleggen. 

Na de laatste beklimming van Nokereberg 

gaat het via de Nokerseweg, de Zuider-

laan, de Henri Lebbestraat en de N382 

naar de Verbindingsweg – kant Paarden-

wijk – waar de laatste rechte lijn van 300 

meter ligt. Ook na kilometer 42 en 69 zal 

het wielerpeloton reeds de aankomstlijn 

overschrijden.   

Guy Delesie, die 30 jaar terug begon als 

hulpsecretaris, is bij Waregem Vooruit 

koersdirecteur en secretaris en stond ‟t 

Biesteneirke graag te woord voor dit 

groots wielerspektakel in onze stad waarbij 

een opvolger wordt gezocht voor Kevin 

Van Impe. 
 

Guy, wat houdt het in koersdirecteur te zijn ? 

Ik moet instaan voor de veiligheid van de renners en de volgers.  

De volgkaravaan bevat een 200-tal auto‟s en een 50-tal motards. Op het 

ganse parcours staan tussen 450 en 500 seingevers. Op de dag zelf moet 

ik als koersdirecteur de start geven in Roeselare en rijden we eerst van 

de officieuze naar de officiële start. Tijdens de koers zelf neem ik met ju-

ry 2 net vóór de renners plaats. Ik moet erover waken dat de auto‟s niet 

te dicht bij de wielrenners rijden; met de moto‟s is dat moeilijker maar 

we beschikken sinds enkele jaren over een „regulateur‟. Verleden jaar 

stonden we stil op de Paterberg omdat een motard door het slechte weer 

te voet verder moest. Als er tijdens de wedstrijd een ontsnapping ont-

staat rij ik of mijn adjunct-koersdirecteur mee en blijft de andere persoon 

bij het peloton. Soms moet je ook anticiperen : op een grote weg met 

twee of drie rijstroken mogen de auto‟s de renners voorbijsteken. 
 

Hoe belangrijk is het als organisatie om telkens goede punten te 

scoren bij de UCI ? 

Degraderen zullen we in de toekomst niet gauw doen maar het is belang-

rijk naar een eventuele promotie toe dat je goede punten krijgt. Dit jaar 

is de UCI-commissaris een Portugees. Het kan best zijn dat die man nog 

nooit een kasseistrook heeft gezien. Ik heb goede contacten met de or-

ganisatoren van de Ruta Del Sol. Die mensen zijn vorig jaar naar Ware-

gem afgezakt en moesten ook enorm opkijken.  
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Dwars door Vlaanderen stapte mee in zee met Wouter Vanden-

houte en Flanders Classics. Wat is het belang hiervan voor KSV 

Waregem Vooruit ? 

Flanders Classics groepeert de belangrijkste voorjaarskoersen. Eigenlijk 

gaat het over 7 wedstrijden, maar Parijs-Brussel valt buiten de periode 

van die andere 6. We dachten er als organisatie alle belang bij te hebben 

mee te stappen in dit project. We moesten wel aan bepaalde voorwaar-

den – technisch en financieel – voldoen. Maar ook internationaal is het 

belangrijk. Op termijn wordt Flanders Classics een begrip waaraan ieder-

een wil deelnemen. De grootste koers is natuurlijk de Ronde Van Vlaan-

deren, maar de andere koersen horen er ook bij. 
 

Jullie waren genoodzaakt om de finale grondig te herschikken 

want ook onderweg zijn er enkele nieuwigheden… 

We zijn gaan samenzitten met de mensen van Stad Waregem en de poli-

tie en de enige valabele oplossing  was de Verbindingsweg. We hebben er 

bewust voor gekozen geen plaatselijke ronde meer in te lassen, want als 

je de Verbindingsweg een uur vastzet heb je ongetwijfeld één lange file. 

We zagen dat in de finale alles weer bijeentroepte richting Waregem. Dat 

moeten we nu proberen te vermijden, we willen een grote winnaar. Zeg 

me eens wie vorig jaar de „morele‟ winnaar was van Dwars door Vlaande-

ren. Dat was Heinrich Haussler. 
 

Het paradepaardje van Dwars door Vlaanderen is het stukje met 

de Oude Kwaremont, de Kalkhove- en de Paterberg en nu op 

slechts 30 km van de aankomst in Waregem. Dat zal ongetwijfeld 

het koersverloop ten goede komen… 

We bieden nu een parcours dat selectiever zal zijn dan de voorgaande 

jaren. In volle finale zullen de renners ook in Nokere aan het Handelshuis 

uitdraaien aan 20 km per uur daar waar ze in het verleden na een afda-

ling aan de klim begonnen. Omdat er door de twee plaatselijke ronden 

eigenlijk 30 km wegviel moesten we ook onderweg op zoek naar enkele 

nieuwigheden. Eerst werd er gesproken van de Taaienberg, maar dan zou 

het parcours misschien tè zwaar zijn uitgevallen. Na de eerste helling met 

de Kattenberg en de kasseistrook van de Holleweg gaat het via smalle 

wegen nu naar de kasseien van de Haaghoek. Eigenlijk begint de finale 

daar op ongeveer 80 km van de aankomst met ook nog de Leberg en Be-

rendries. Vroeger kwamen de mindere goden telkens terug aanpikken. 
 

Ook de Holstraat in Grijsloke is een nieuw en nijdig stukje… 

Een renner die vroeger achterop raakte op de Paterberg kon terugkeren 

op Tiegemberg, niet meteen de zwaarste hindernis. De smalle wegen na 

de Holstraat maken een georganiseerde terugkeer onmogelijk. De Hol-
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straat staat voor meer dan één kilometer klimmen en het blijft steeds 

bergop gaan. 
 

Ik vermoed dat Guy Delesie altijd hoopt op een fraai 

deelnemersveld. Wat zijn de vooruitzichten voor de komende 

editie ?  

Het is nog te vroeg om er namen op te plakken maar de aanwezige ploe-

gen zijn 11 Pro Tourploegen Quick Step, Omega 

Pharma, Rabobank, Radio Shack, AG2R, Française 

Des Jeux, Team Columbia, Team Sky, Milram, Saxo 

en Katyusha en 11 Continentale teams met Top 

Sport Vlaanderen, Landbouwkrediet, Cervelo, BMC, 

Cofidis, Aqua et Sapone, Flaminia, An-Post Sean 

Kelly, Palmans-Cras, Vacansoleil en Skill Shimano. 
 

Het weekend na Dwars door Vlaanderen zijn er de E3-prijs Vlaan-

deren en Gent-Wevelgem. Hoe beleef je dergelijke wielerwed-

strijden na vele dagen van spanning ? 

Door 2 dagen van ‟s morgens tot ‟s avonds de koers te volgen. Ik rij dan 

rond met 7 à 8 vips en zie de renners toch een 12-tal keer. Ik pik dan 

ook een plaats uit vóór een helling of vóór een kasseistrook. Bijvoorbeeld 

in Roborst is het mooi om zien hoe ze aan het manoeuvreren zijn om de 

Paddestraat aan te vatten. 
 

Onlangs lazen we dat stad Waregem zich samen met KSV Ware-

gem Vooruit kandidaat stelt voor het BK Veldrijden in 2014. Wat 

zijn de kansen hiertoe ? 

Eind maart wordt dit toegewezen, dus het is nog te vroeg om hierover te 

spreken. Wij zouden moeten helpen organiseren. Vooreerst moet er ge-

keken worden waar dit kan doorgaan, vermoedelijk op de Hippodroom en 

moet er een parcoursbouwer worden aangesteld. De beste die je kan 

hebben is Marc Dierickx, de rechterhand van Adri Van Der Poel. 2014 

wordt voor mijzelf al een bijzonder druk jaar omdat ik dan ook koersdi-

recteur ben voor het Kampioenschap van België op de weg te Wielsbeke, 

waar we zouden gaan voor een parcours doorheen de 3 gemeenten 

Wielsbeke, St-Baafs-Vijve en Ooigem. 
 

Tijdens Dwars door Vlaanderen, 204 km, staan 12 beklimmingen 

op het menu en zijn er ook heel wat kasseistroken te verorberen.  

De aankomst is voorzien rond 16.30u. Naast Dwars door Vlaande-

ren voor de elite is er ook nog de beloftewedstrijd Grote Prijs Stad 

Waregem over een afstand van 125 km met aankomst om 15.25u. 
 

 Koen Christiaens 
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Zijn marsmannetjes blauw of groen ? 

 
Ik heb altijd gedacht dat marsmannetjes groen waren.  

Groen van kop tot teen.  Precies als iemand die zich gewas-

sen heeft onder een douche van groene verf.  Maar nu be-

weert iemand dat marsmannetjes blauw zijn.  Blauw zoals de 

smurfen, maar dan zonder witte muts. 

 

Wie heeft nu gelijk ?  Blauw of groen ? 

 

Misschien vragen we het best eens aan Nicky De Munster uit de Biest-

straat.  Die weet namelijk alles over Mars want hij is van plan er naartoe 

te gaan.  Vorige week was hij in Amerika aan het oefenen voor een 

mogelijke Mars-reis.  We zijn er fier op als een Biestenaar het zover 

brengt en dergelijke exploten kan meemaken.  Hopelijk komt hij ons eens 

vertellen hoe zo‟n Mars-reis verloopt. 

 

En in de toekomst zullen er misschien wel meer Biestenaars zijn die het 

ver schoppen.  Als we zien hoe de jongeren tegenwoordig opgeleid wor-

den in de Don Boscoschool mogen we gerust zijn voor de toekomst.   

Onze jeugd maakt dank zijn het Edufisk-project kennis met de nieuwste 

moderne technologieën.  Ze leren werken met een I-pod-touch.  Ze stich-

ten in de klas bedrijfjes met een CEO, een adjunct-directeur, een materi-

aalverantwoordelijke, een PR-verantwoordelijke en een secretaris.   

Zelfs minister Van Quickenborne vindt het zo uitzonderlijk dat hij per-

soonlijk een kijkje komt nemen op de school. 

 

Maar van al die technologie begint mijn hoofd te draaien.   

Toen wij zo oud waren schreven we nog met een griffel op een 

lei en leerden we rekenen en ook gewijde geschiedenis.   

Voor de jongste generatie is de computer een normale dagda-

gelijkse zaak geworden.  En griffel en lei kennen zij niet meer.   

Wat wij in onze jeugd gebruikten is in de musea terechtgeko-

men.  Wat gaan wij nog allemaal meemaken ?   

En wanneer komen wij zelf in een museum terecht ? 
 

de roddelende klokkentoren 
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Wat las je in ’t Biesteneirke ?      *** Eerste helft 1995 *** 

 
Het allereerste artikel van ‟t Biesteneirke was een uitnodiging voor de 

nieuwjaarsreceptie, de eerste voor alle Biestenaren.  De nieuwjaarsrecep-

tie zou uitgroeien tot één van de succesvolste activiteiten op de Biest. 
 

In ons eerste jaar werden de verschillende verenigingen voorgesteld.  De 

eersten die aan de beurt kwamen waren :  

a) KAV en KWB 

b) Ziekenzorg 

c) De zoektochters 

d) Biestkermis 

e) De Ponyfeesten 

Het valt op dat verschillende verenigingen nu niet meer actief zijn, dat 

sommige  bestuursleden reeds overleden zijn, anderen de Biest verlaten 

hebben, anderen onherkenbaar geworden zijn (alle KWB-leden stonden 

met das op de foto). 

Het was het begin van ‟t Biesteneirke, sommige verenigingen leerden ons 

hun activiteiten kennen.  Zo kwamen we te weten dat de KBG Biestmanil-

lers (nu Okra) meer dan  1000 „bomen‟ gekaart hadden. 
 

Er werd ook hulde gebracht aan enkele verdienstelijke Biestenaars : 

a) Zuster Vianney was toen 50 jaar in ‟t kloosterleven en 40 jaar ten 

dienste van de Biest.  Walter Deruyck, Rita Waelkens, Rita Sabbe 

en Dirk Declercq typeerden haar. 

b) Paul Kindt nam voor de eerste maal afscheid van het politieke le-

ven.  Het afscheidsfeest in het GOB (nu SOB) werd een „feest van 

de vriendschap‟.  Zoals het tegenwoordig in de mode is, zou hij la-

ter een comeback maken. 

c) Padre Julio De Lombaerde overleed 50 jaar eerder.  Hij was een 

zeer geliefd missionaris in Brazilië. 
 

Onze reporter trok voor het eerst ten huize van bekende en minder be-

kende Biestenaars. 

a) Alfred Leroy uit de Lebbestraat (toen de oudste Biestenaar, 96 

jaar) begroette de reporter met de woorden “kom binnen, zet u en 

wiens manneke zijt gij … ?” 

b) Edwin en Carine, twee macrobioten uit de Bieststraat, trachtten de 

reporter te overtuigen zijn voedingsgewoonten aan te passen. 

 

We kregen ook brieven van twee ex-pastoors : 

a) Romaan Devrieze eindigde met “vaert wel ende levet scone” 
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b) André Vanduynslager bekende dat “de Biestenaars graag een 

schone preek horen en hoe korter dat hij is, hoe liever ze hem ho-

ren”. 

Karel Vandewynckele wou niet ingaan op ons verzoek voor een bij-

drage. 
 

Het thema „veiligheid‟ kwam erg aan bod bij de start van ‟t Biesteneirke.  

Walter Deruyck, directeur van de Don Boscoschool, kaartte in verschillen-

de bijdragen het veiligheidsprobleem aan.  Vooral het kruispunt Biest-

straat-Rijksweg kwam aan bod : er was toen immers nog geen rotonde. 
 

Daarnaast nog enkele losse onderwerpen : 

a) De zusters Arme Klaren van Roeselare schonken een nieuwe 

kruisweg aan de Sint Jozefskerk. 

b) Voorstelling van het museum Steengoed.  Ja, in die tijd had de 

Biest nog een prachtig, buitengewoon interessant museum.   

Waar zijn die steentjes naartoe ? 
 

Besluit : er is in 15 jaar toch veel veranderd op de Biest ! 

 
 

Wie is wie bij ’t Biesteneirke? 

 
Mijn naam is Frans Van Houtte.  

 

Al zowat heel mijn leven ben ik en voel ik me op 

en top Biestenaar. Ik woon met mijn vrouw Bea 

Messiaen in de Mottestraat 28. Zoon Tom is het 

huis uit. Sinds meer dan dertig jaar werk ik bij de 

groendienst van Stad Waregem. In mijn vrije tijd 

demonstreer ik ook veelvuldig mijn groene vin-

gers en daar is nu een kleine maandelijkse ronde 

van ‟t Biesteneirke bijgekomen, een „toer‟ die ik 

vorig najaar met veel enthousiasme heb overge-

nomen van Jozef Vanden Broucke. Ik bus ons 

wijkblaadje in de Mottestraat, de Deerlijkseweg 

van aan de Barakke tot de Lebbestraat en in het 

stuk Industrielaan van de Deerlijkseweg tot aan 

de beek. Mijn leuze is: “Stel niet uit tot morgen 

wat je vandaag nog kunt doen”, dus draag ik de 

blaadjes rond van zodra ik ze zelf in handen krijg. Ook al is dat avond-

werk! 

 
Frans 
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 Activiteitenkalender  
 
 

  SOB ‘de roose’ voor alle reservaties: Paul Kindt     056 60 12 78 
     
 verantwoordelijke              maart       Bernadette Deketele        0474 926568 
  april              Anita De Roose                0474 926568 
 
 
  

 

   donderdag   18 maart  19u30 redactievergadering 
   donderdag   25 maart  19u00 algemene vergadering in 'de roose' 
 

teksten aprilnummer binnen bij Paul Bossuyt vóór 15 maart 

 

    Info    0496 23 94 68 
 

   dinsdag    2 maart  14u00 hobby in ‘de roose’ 
   maandag      8 maart  14u00 kaarting  in ‘de roose’ 
   dinsdag  23 maart  14u00 kaarting in ‘OCN’ 
   maandag    29 maart  14u00 lentefeest in ‘de roose’ 
 
 
 
 
   woensdag        3 maart  14u00 kaarting in ‘de roose’ 
   woensdag     31 maart      14u00              kaarting in ‘de roose’ 

 

               ,   Info    056 61 08 34 debiestkwb@skynet.be 

   
woensdagen 3-10-17-24 en 31 maart       avondwandelen – start 19u aan de kerk  
vrijdag              26 maart      19u00           whiskydegustatie in ‘de roose’ 
 

Ouderraad school nodigt uit op etentje en kaarting – zie pagina 6 

                                  Info    056 60 39 37 kaarting    

                                  Info    056 60 34 64 biesteneirke@boss.be    


